

500 m²

Price 750.000€



Buy ready business in Crete -banquet hall for celebrations near Tripiti area of Sitia Lassithi

Sale a banqueting hall for celebrations of 500 m²+ plot of 3000 m². located in Tripiti area of Sitia Lassithi. Banquet hall has 3 floors: the first is a large kitchen, on the second floor - a huge hall with expensive Italian furniture and a bar. On the third floor is located office with a small terrace, a bathroom and a bedroom. The building was built in 2009 year. There are all necessary communications, there is a solar water heater, large yard, a large playground in the courtyard and a private parking lot.

Distance from the sea 600 m, to the city Sitia - 3 km.



Продаётся на Крите готовый бизнес -банкетный зал для проведения торжеств недалеко от Трипито района Сития области Лассити

Продаётся банкетный зал для проведения торжеств площадью 500 кв. м. + участок площадью 3000 кв. м., расположенные в Трипито района Сития. Банкетный зал состоит из 3 этажей: на первом расположена большая кухня, на втором этаже — огромный зал для празднований, с дорогой итальянской мебелью и барной стойкой. На третьем этаже -фис с террасой, санузел и спальня. Здание построено в 2009 году. Проведены все коммуникации, большой двор, площадка, собственный паркинг. Все документы на недвижимость имеются. Банкетный зал является идеальным объектом для инвестиций. Расстояние до моря 600 м, до города Сития - 3 км.

